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§ 1   

Val av protokollsjusterare, tid för och anmälan av 
protokollsjustering 

1. Ordföranden Bo Sundin (M) och ledamoten Staffan Svärd (S) fick i 

uppdrag att justera dagens protokoll. 

2. Protokollet justeras den 1 oktober 2014.  

 

Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

28 augusti 2014 justerades den 3 september 2014.  
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§ 2  

Beslut från Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i enskilt 
ärende 
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§ 3 

Beslut från Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i enskilt 
ärende 
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§ 4 

Förvaltningens och nämndens information och frågor 

 Tjänstgörande ersättaren Leo Ahmed (V) påminde om en 

skrivelse som vänsterpartiet lämnat in till förvaltningen tidigare 

i år. Skrivelsen handlade om olovlig bilkörning och parkering i 

Akalla. Leo Ahmed påpekade att detta fortfarande är ett stort 

problem och frågade om förvaltningen kommer besvara 

skrivelsen snart.  

 

Verner Stadthagen, administrativ chef, svarade att förvaltningen ska 

återkomma i frågan.  
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§ 5 

Tertialrapport 2 år 2014 för Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd  

Beslut 

1. Tertialrapport 2 för år 2014 godkänns och överlämnas till 

kommunstyrelsen 

2. Stadsdelsnämnden fastställer omslutningsförändringar om 16,1 

mnkr i enlighet med vad som redovisas i ärendet och anmäler detta 

till kommunstyrelsen 

3. Stadsdelsnämnden beviljar 150 tkr i bidrag till Riksorganisationen 

Folkets Hus och Parker i enlighet med vad som redovisas i ärendet 

4. Stadsdelsnämnden beslutar nedskriva osäkra fordringar om 1 052 

942 kr 

5. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 

I stadens budget för 2014 anges kommunfullmäktiges tre långsiktiga 

inriktningsmål; 1) Stockholm är en attraktiv, trygg, tillgänglig och 

växande stad för boende, företagande och besök, 2) Kvalitet och 

valfrihet utvecklas och förbättras samt 3) Stadens verksamheter är 

kostnadseffektiva. För att uppnå inriktningsmålen har 

kommunfullmäktige fastställt verksamhetsmål som kompletteras med 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds egna mål. Rinkeby-Kista 

stadsdelsnämnd beräknas uppnå samtliga kommunfullmäktiges 

verksamhetsmål och stadsdelsnämndens egna mål. När det gäller det 

ekonomiska utfallet prognostiseras ett överskott om 5,2 mnkr före 

resultatöverföringar och 3,5 mnkr efter resultatöverföringar. 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 14 augusti 2014. Dnr 1.2.1.-544-2014.  

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

yrkade att nämnden ställer sig bakom förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ledamoten Staffan Svärd m.fl. (S), ledamoten Birgitta Hald-Svensson 

m.fl. (MP) samt tjänstgörande ersättaren Leo Ahmet (V) anmälde att de 

avstod från att delta i beslutet.   

 
Beslutsgång 

Ordföranden Bo Sundin (M) fann att nämnden beslutat enligt 

förvaltningens förslag.  
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Särskilt uttalande 1 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) och ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Det är glädjande att följa utvecklingen vad gäller bland annat 

feriearbetande ungdomar i stadsdelsområdet som genom detta får en 

första kontakt med och förhoppningsvis även en smidigare väg in i 

arbetslivet. Vi har ökat antalet ungdomar i feriearbete varje år sedan 

2007, i år, feriearbetade återigen rekordmånga (952 stycken) ungdomar 

- vi ser fram mot såväl utvärderingar av årets arbete som kommande års 

utveckling. 

 

I den fortsatta utvecklingen av den förvaltningsövergripande 

verksamheten är det glädjande att se att i princip samtliga av de mål 

som satts upp av nämnden är uppnådda eller håller på att uppnås. Givet 

detta finns det dock också utrymme att i samverkan med berörda 

medarbetare och företrädare diskutera om och i så fall vilka av 

målsättningarna som inför nästa år kan höjas. 

 

Vi ser avslutningsvis också positivt på det pågående utvecklingsarbetet 

som fokuserar på ökad samverkan, uppföljning, delaktighet och 

enkelhet vad gäller bland annat rutiner och insatser - mycket viktiga 

aspekter av en väl fungerande verksamhet och ett bra stadsdelsområde. 

Ett exempel på effekter av detta långsiktiga arbete är de minskade 

kostnader för LVU-placeringar som redovisas av Socialtjänst - Barn 

och Ungdom. 

 
Särskilt uttalande 2 

Ledamoten Birgitta Hald-Svensson m.fl. (MP) anmälde ett särskilt 

uttalande. 

 

Vi ser en budget i balans men vi konstaterar att det är samma 

problemområden som återstår som vi sett under hela Allansens tid vid 

makten. 

Otryggheten för de boende i vår stadsdel kvarstår även om det görs 

många olika insatser mot kriminalitet och drogmissbruk och sociala 

missförhållanden.  

 

Skolan som är grunden för att barnen ska kunna lyckas i samhället 

lyckas inte med skolresultaten. 30 % av eleverna kommer inte att ha en 

fungerande skolgång med normal närvaro säger prognosen och endast 

hälften av barnen kommer att uppfylla kunskapsmålen. Det är en 

katastrof. 
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Förskolan har ett överskott som borde kunna användas då personalen 

har satt en relativt låg siffra när de uppskattat förskolans förmåga att 

stödja barns lärande och utveckling.   

 

Personer med funktionsnedsättning upplever att biståndsbedömningen 

har stramats åt utan att man aviserat en förändring. Det finns brist på 

särskilda boenden och de som finns behöver renoveras och göras 

mindre institutionsliknande enligt en utvärdering som gjordes nyligen. 

Man upplever sig inte ha valmöjligheter. 

 

Andelen ekologiska livsmedel i stadens egna verksamheter ökar 

långsamt men för oss är siffran 30 % låg. Våra barns hälsa är vår 

framtid. För de gamla i äldreboendena är maten ibland det enda 

glädjeämnet. Vi borde gå snabbare fram med ekologiska råvaror och 

näringsrik mat som lagas på plats. 

 

Det finns en målsättning i staden är att den som har deltidsarbete men 

vill ha heltid ska kunna få det. Men bara 20 % har lyckats få heltid. Här 

finns ett stort arbete kvar att göra.  

 

Staden som arbetsgivare har gjort ambitiösa satsningar för att minska 

sjukfrånvaron. För något år sedan såg det ut som att frånvaron var på 

väg åt rätt håll men tyvärr ökar den igen.  Det pågår analyser av varför. 

En rimlig anledning i vårt område kan vara att det fortfarande saknas 

personal på barnenheten hos Socialförvaltningen. Det skapar stress för 

många men det kan inte vara den enda orsaken. 

 

Till sist vill vi som vanligt uttrycka att vi tycker att de mål man sätter 

upp för staden ska vara de samma i innerstad och ytterstad. Vi talar om 

en sammanhållen stad och det är viktigt att de verkliga skillnaderna 

syns även i siffrorna. Att se verkligheten gör det mera angeläget att 

göra något åt den. 
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§ 6 

Partiell revidering av delegationsordningen för Rinkeby-Kista 

stadsdelsförvaltning  

 
Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner de förändringar som vidtagits i delega-

tionsordningen 

 
Ärendet 

Stadsdelsnämnden beslutar om förändringar i delegationsordningen 

inom områdena Allmänna ärenden, Omsorg om personer med 

funktionsnedsättning, Ekonomiskt bistånd och Äldreomsorg. Några av 

ändringarna föranleds av lagändringar som trädde i kraft 1 juli 2014. 

Bland annat kan barnfamiljer som under en längre tid fått 

försörjningsstöd ansöka om ersättning för kostnader för barnens 

fritidsaktiviteter, så kallad fritidspeng. Socialsekreterare får behörighet 

att besluta om fritidspeng. Bland övriga ändringar kan nämnas att 

jourhandläggare vid Stockholms stads trygghetsjour får behörighet att 

besluta i akuta fall inom Äldreomsorg och Omsorg om personer med 

funktionsnedsättning. Köhandläggare vid trygghetsjouren får 

behörighet att handlägga vård- och omsorgsboendekön för 

stadsdelsnämndens räkning inom Äldreomsorg.  

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 11 september 2014. Dnr 1.1.-539-2014.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 7 

Ombyggnad av Kista vård- och omsorgsboende 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden ansöker om stimulansbidrag för ny-, om- och 

tillbyggnad av särskilda bostäder för äldre med 0,1 mnkr per 

ombyggd lägenhet (sammanlagt 9,3 mnkr) samt 12 mnkr för flytt, 

anpassning av evakueringslokaler, tomgångshyror m.m. 

2. Stadsdelsnämnden uppdrar åt stadsdelsförvaltningen att beställa 

genomförandet av Micasa Fastigheter i Stockholm AB, under 

förutsättning att kommunstyrelsens ekonomiutskott godkänner 

projektet. 

3. Omedelbar justering 
 

Ärendet 

I ett inriktningsbeslut den 23 januari 2014 gav stadsdelsnämnden 

förvaltningen i uppdrag att beställa förprojektering samt utreda 

förutsättningarna för ombyggnad av hygienutrymmen i 93 lägenheter i 

Kista vård- och omsorgsboende. Arbetsmiljöverket krävde i november 

2013 att hygienutrymmena anpassas. I ärendet beskriver förvaltningen 

hur evakuering av boende och ombyggnation av badrummen m.m. kan 

genomföras. För evakuering planerar förvaltningen att använda 

lägenheter i det intilliggande servicehuset.  

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 11 september 2014. Dnr 2.6.-671-2013. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 8 

Utgår 
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§ 9 

Betänkandet Våld i nära relationer – en folkhälsofråga 

Beslut 

1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen 

2. Omedelbar justering  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen har remitterat ”Betänkandet Våld i nära relationer – 

en folkhälsofråga (SOU 2014-49)” till bl.a. Rinkeby-Kista 

stadsdelsnämnd. Förslagen handlar bl.a. om operativa arbetsgrupper i 

kommunerna, särskilda lotsar inom socialtjänsten för att hålla ihop 

insatser, reglera insatsen skyddat boende för våldsutsatta i 

socialtjänstlagen och krav på tillstånd för att driva skyddat boende. 

Barns utsatthet uppmärksammas särskilt. Förvaltningen är i huvudsak 

positiv till förslagen. Flera förslag ligger i linje med arbetssätt som 

redan tillämpas inom förvaltningen. Förvaltningen instämmer i att våld 

i nära relationer är en folkhälsofråga och att förebyggande insatser är 

nyckeln till en varaktig minskning av våldet.  

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 11 september 2014. Dnr 1.5.1.-427-2014. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 
Särskilt uttalande 1 

Ledamoten Birgitta Hald-Svensson m.fl. (MP) anmälde ett särskilt 

uttalande. Tjänstgörande ersättaren Leo Ahmed (V) anslöt sig till 

miljöpartiets särskilda uttalande.  

 
Förvaltningens förslag till beslut innehåller många bra synpunkter och vi 

håller med om att en lots riskerar att bara bli ytterligare en myndighetsperson. 

Bättre att ge mer resurser så att socialsekreteraren kan ha färre klienter. 

 

Därutöver vill vi anföra att vi saknar en diskussion om papperslösa. Man bör 

garantera att även papperslösa vuxna och barn som utsätts för våld i nära 

relationer får stöd.  

 
Enligt internationella avtal har alla kvinnor, även de som lever som 

papperslösa i ett land, rätt till skydd undan våld. I Sverige finns en lag som 

heter Kvinnofridslagen. Den säger att kvinnor har rätt till skydd från våld, 

genom att till exempel få bo på ett skyddat boende, så kallad kvinnojour. 

Kvinnor har också rätt att få stöd i kontakt med polis och domstol. Tyvärr går 
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oftast Utlänningslagen före Kvinnofridslagen, och det gör att papperslösa 

kvinnor inte får skydd. 
 

Möjligheten att få hjälp från socialen för en papperslös kvinna som utsätts för 

våld kan liknas vid ett lotteri. Det framkommer i en kartläggning som gjorts 

av Marianne Oskarsson, på uppdrag av Röda Korset. Författaren har intervjuat 

anställda på kvinnojourer och vårdförmedlingar för papperslösa i Stockholm, 

Göteborg och Malmö. Det visade sig att hanteringen skiljer sig både mellan 

och inom kommunerna. Ideella kvinnojourer har svårt att gå emot papperslösa 

för att de inte får ekonomiskt stöd för dem. 

 
Enligt socialstyrelsens riktlinjer ska socialtjänsten ha ansvar för alla som 

vistas i Sverige, även personer som saknar tillstånd för vistelsen. Etablerad 

praxis enligt Socialstyrelsen är att stödet inskränks till akut nödhjälp - men 

Marianne Oskarssons kartläggning visar att socialtjänsten många gånger 

undviker att hantera ärenden med våldsutsatta papperslösa kvinnor över huvud 

taget. Situationen beskrivs i intervjumaterialet vid upprepade tillfällen som ett 

lotteri, där budget snarare än riktlinjer verka styra förhållningssättet. 

Papperslösa kvinnor kan direkt avvisas eller uppmanas att vända sig till 

ideella kvinnojourer, med motivering att de ändå inte ska stanna i Sverige. 
 

Vi menar att kvinnofridslagen bör överordnas utlänningslagen. Detta 

skulle leda till att alla kvinnors rätt till skydd står över hot om 

avvisning. 
 

Utlänningslagen förtydligas för att garantera en rättslig praxis där 

kvinnors asylskäl i sig betraktas som tillräcklig grund för att leda till 

permanent uppehållstillstånd vid asylprövning. Exempelvis vid flykt 

undan våld utfört av militär, undan tvångsgifte eller könsstympning. 
 

Papperslösa kvinnor som medverkar i brottsutredning ska beviljas 

tillfälligt uppehållstillstånd så länge förundersökning eller 

domstolsprocess pågår 
 
Särskilt uttalande 2 

Ledamoten Burhan Yilidz (FP) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Folkpartiet ställer sig bakom förvaltningens förslag till beslut i ärendet, 

men vill därutöver tillägga: 

 

Utlänningslagen bör förtydligas för att garantera en rättslig praxis där 

kvinnors asylskäl i sig betraktas som tillräcklig grund för att leda till 

permanent uppehållstillstånd vid asylprövningen, exempelvis vid flykt 

undan våld utfört av militär, undan tvångsgifte eller könsstympning. 
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§ 10 

Palliativt kunskapscentrum i Stockholms län 

Beslut 

1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 

Kommunförbundet i Stockholms län har beslutat att rekommendera 

länets kommuner att teckna avtal med Stockholms läns landsting om att 

etablera och gemensamt finansiera ett regionalt kunskapscentrum för 

utveckling av den palliativa vården och omsorgen i länet. En 

projektgrupp, bestående av representanter från landstinget och länets 

kommuner har arbetat fram ett förslag för ett palliativt 

kunskapscentrum. Syftet är att ge ökad kunskap till alla som vårdar 

palliativa patienter och brukare inom kommunernas och landstingets 

verksamheter. Förvaltningen bedömer att ett palliativt kunskapscentrum 

fyller ett stort behov. Palliativa patienter och brukare kan med stöd från 

välutbildad personal få ett så gott liv som möjligt ända fram till döden. 

Även närstående har behov ett professionellt stöd. Det innebär stora 

vinster för samhället om återinläggning och vård inom akutsjukvård 

och slutenvård kan minskas.  

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 11 september 2014. Dnr 1.5.1.-428-2014. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande  

Ledamoten Staffan Svärd m.fl. (S) anmälde ett särskilt uttalande. 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M), ledamoten Burhan Yildiz (FP), 

ledmoten Birgitta Hald-Svensson m.fl. (MP) samt tjänstgörande 

ersättaren Leo Ahmed (V) ställde sig bakom socialdemokraternas 

särskilda uttalande.  

 

Palliativ vård definieras enligt Världshälsoorganisationen (WHO) 2002 

som ett förhållningsätt som syftar till att förbättra livskvaliteten för 

patienter och familjer som drabbats av problem som kan uppstå vid 

livshotande sjukdom. I praktiken är de viktigaste delarna av en 

välfungerande palliativ vård: symtomlindring, teamarbete, 

kommunikation och relation samt stöd till närstående med det 

övergripande målet att främja välbefinnande och understödja värdighet 

i livets slutskede. 
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Förslaget att bilda ett kunskapscenter för palliativ vård med 

utbildningsmöjligheter är en mycket bra idé, speciellt för dem som 

vårdar sina anhöriga och nära vänner i eget hem som önskar få vara 

hemma den sista tiden av livet. Det finns stort behov av utbildning i 

palliativ vård som kan ge säkerhet för vårdare och minskad lidande för 

patienten om man kan hjälpa och vårda på bästa sätt. Det gäller oavsett 

miljö där patienten vårdas. Som anhörig kan jag få extra stöd med 

kunskap om att vårda svårt sjuka i livets slutskede. 

 

Vi stödjer därmed bildandet av Palliativt kunskapscentrum i 

Stockholms län. 
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§ 11 

Alkoholservering gällande Restaurang Kistan 2.0 

Beslut 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd tillstyrker ansökan från Sektionen för 

Informations- och Nanoteknik om serveringstillstånd avseende 

spritdrycker, vin, starköl och andra jästa alkoholdrycker för slutna 

sällskap i restaurangen, måndag – söndag, klockan 11:00-03:00 och 

uteserveringen, klockan 11:00-22:00 gällande Restaurang Kistan 2.0. 

 
Ärendet 

Ägaren till Restaurang Kistan 2.0 ansöker om tillstånd för 

alkoholservering för slutna sällskap i restaurangen, dagligen, klockan 

11:00-03:00 och uteserveringen, klockan 11:00-22:00. Restaurangen, 

som tillhör Kungliga Tekniska Högskolan (KTH), ligger utanför Kista 

Galleria i Kista industriområde, Kistagången 16. Inga bostadshus finns i 

närheten. Enligt Fältgruppens kännedom är området kring restaurangen 

inte en vistelsearena för ungdomar. Vid en samlad bedömning föreslår 

förvaltningen att stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan om 

serveringstillstånd. Förvaltningen förutsätter att lagstadgade 

ordningsföreskrifter och åldersgränser för servering/försäljning av 

alkohol, tobak och spel följs. Förvaltningen föreslår även att ägare och 

personal genomgår en utbildning i ansvarsfull alkoholservering. 

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 11 september 2014. Dnr 1.5.2.-526-2014. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 12 

Arkivinstruktion för Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning  
 

Beslut 

Anmälan läggs till handlingarna. 

 
Ärendet 

Enligt Stockholms stads arkivregler (Kfs 2007:26) ska myndigheter i 

staden fastställa en arkivinstruktion. I detta ärende anmäls att 

arkivinstruktionen för Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning från 2010 nu 

har uppdaterats. I instruktionen klargörs nämndens, 

förvaltningschefens, övriga chefers och medarbetares ansvar för 

arkivfrågorna.  

Dnr 2.8.-432-2014. 
 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 13 

Information om genomförd uppföljning av verksamheter inom 

funktionsnedsättning drivna på entreprenad av Attendo LSS AB 

 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna 

 
Ärendet 

Förvaltningen har under våren 2014 genomfört kvalitetsuppföljning av 

sex gruppbostäder och en servicebostad inom funktionsnedsättning 

drivna på entreprenad av Attendo LSS AB. Uppföljningarna har 

genomförts med stöd av stadens mallar som används vid all uppföljning 

av verksamhet inom lagen om valfrihet (LOV), oavsett regiform. 

Samtliga utförare bedriver verksamheten i enlighet med gällande avtal, 

men det finns behov av utveckling inom olika områden hos de flesta 

utförarna. Bland annat finns behov av extern handledning för 

personalen hos flera av dem.  

Dnr 1.2.1.-398-2014. 
 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 
Särskilt uttalande  

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) och ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Återkommande granskning av offentliga verksamheter är en viktig del 

av en fungerande demokrati och syftar bland annat till att säkerställa att 

verksamheterna fungerar som de ska; exempelvis har det genom åren 

visat sig att mediala bilder av olika verksamheter ibland kan skilja sig 

rätt kraftigt från en mer sakligt fokuserad granskning. 

 

En annan aspekt av granskningen är att de fungerar som delar av ett 

kontinuerligt förbättringsarbete: de ska både bekräfta goda resultat men 

också uppmärksamma utvecklingsområden. 

 

Med detta som bakgrund vill vi särskilt lyfta fram några aspekter av det 

som kommer fram i den genomförda granskningen: såväl 

personalomsättning som sjukfrånvaro varierar något inom de olika 

enheterna, från ingen alls till låg till "inte anmärkningsvärt hög". 

 

Vi tolkar detta som tecken på god arbetsmiljö och trivsel men skulle 

gärna se siffror på vad dessa uttryck innebär mer konkret och vilka 

slutsatser och lärdomar som kan dras av såväl de låga siffrorna som 
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variationerna. Kanske kan också stadsdelens egenregi-drivna 

verksamheter inspireras? 

 

Vi ser avslutningsvis fram mot att ta del av fortsatta 

verksamhetsuppföljningar och -förbättringar. 
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§ 14 

Information om genomförd uppföljningn av nämndens 
egenregiverksamheter inom funktionsnedsättning  

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  
 

Ärendet 

Förvaltningen har under våren 2014 genomfört kvalitetsuppföljning av 

två verksamheter i egen regi, Silkeborgs gruppbostad och Kymlinge 

korttidshem. Förvaltningens medicinskt ansvariga sjuksköterska (MAS) 

har varit delaktig i uppföljningarna. Uppföljningarna har genomförts 

med stöd av stadens mallar som används vid all uppföljning av 

verksamhet inom lagen om valfrihet (LOV), oavsett regiform. Vid 

Silkeborgs gruppboende finns behov av fortsatt utvecklingsarbete med 

det systematiska kvalitetsarbetet och med löpande dokumentation. 

Verksamheten vid Kymlinge korttidshem bedöms vara god, men det 

finns utvecklingsområden.  

Dnr 1.2.1.-399-2014. 
 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 
Särskilt uttalande  

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) och ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Återkommande granskning av offentliga verksamheter är en viktig del 

av en fungerande demokrati och syftar bland annat till att säkerställa att 

verksamheterna fungerar som de ska; exempelvis har det genom åren 

visat sig att mediala bilder av olika verksamheter ibland kan skilja sig 

rätt kraftigt från en mer sakligt fokuserad granskning. 

 

En annan aspekt av granskningen är att de fungerar som delar av ett 

kontinuerligt förbättringsarbete: de ska både bekräfta goda resultat men 

också uppmärksamma utvecklingsområden. 

 

Med detta som bakgrund vill vi särskilt lyfta fram några aspekter av det 

som kommer fram i den genomförda granskningen av den egenregi-

drivna verksamheten: såväl personalomsättning som sjukfrånvaro 

varierar något mellan de två enheterna, från låg till "relativt låg" till 

"inte anmärkningsvärt hög". 

Vi tolkar detta som tecken på god arbetsmiljö och -trivsel men skulle 

gärna se siffror på vad dessa uttryck innebär mer konkret och vilka 

slutsatser och lärdomar som kan dras av siffrorna, detta i synnerhet 
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eftersom liknande verksamhet som drivs på entreprenad verkar ha ännu 

bättre siffror. 

 

Vi ser avslutningsvis fram mot att ta del av fortsatta 

verksamhetsuppföljningar och -förbättringar 
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§ 15 

Inkomna skrivelser till nämnden från förtroendevalda 

Inga skrivelser fanns att anmäla.  
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§ 16 

Konferenser och utbildningar 

Inga inbjudningar fanns att anmäla. 
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§ 17 

Postlista 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna 

 
Ärendet 

Anmälan av postlista från och med den 14 augusti 2014 till och med 

den 10 september 2014.  
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§ 18  

Protokoll från lokala pensionärsrådet 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 
Ärendet 

Pensionärsrådets protokoll från den 20 augusti 2014. 
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      § 19 

Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 
Ärendet 

Funktionshinderrådets protokoll från den 21 augusti 2014. 
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§ 20 

Anmälan av delegationsbeslut 

Inga delegationsbeslut fanns att anmäla. 
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§ 21 

Inkomna skrivelser, rapporter med mera som kommit till 
stadsdelsnämnden eller upprättats inom förvaltningen 

Inga inkomna eller upprättade skrivelser eller rapporter fanns att 

anmäla. 
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§ 22 

Protokollsutdrag från kommunfullmäktige m.m. i urval 

Inga protokollsutdrag fanns att anmäla. 

 

 



 

RINKEBY-KISTA STADSDELSNÄMND 
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 30 

 

 

  

§ 23 

Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 
Ärendet 

Sociala delegationens protokoll från den 1 september, den 10 september 

och den 24 september 2014.  

 

 

 


